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PomyliÅ‚em siÄ™. Zawody w Zakrzowie dajÄ… punkty do rankingu olimpijskiego. Faktycznie, ta
gwiazdka, która mnie zmyliÅ‚a, dotyczy tylko jednych zawodów, w Tokio. Jak pan Bartosz Jura
zgrabnie to ujÄ…Å‚: jest to przeoczenie &bdquo;wynikajÄ…ce z literalnego zrozumienia przepisu bez
zwrócenia uwagi na szczegóÅ‚y.&rdquo; Przepraszam wszystkich za wprowadzenie w bÅ‚Ä…d co
do zawodów w Zakrzowie i co do liczby zawodów, na jakich bÄ™dzie moÅ¼na jeszcze zdobywaÄ‡
punkty do rankingu w tym roku. To nie tylko 4 imprezy CDI-W, ale w sumie 7 róÅ¼nych CDI w
Europie. Zmienia to sytuacjÄ™, jeÅ›li chodzi o moÅ¼liwoÅ›Ä‡ zdobywania punktów do rankingu
olimpijskiego przez Polki, ale&hellip;

Ale podtrzymujÄ™ to co napisaÅ‚em w punktach od 3 do 7, w moim poprzednim tekÅ›cie. Przede
wszystkim, chyba nikt nie liczy na to, Å¼e Inna Logutenkova zamknie konie w stajni i przestanie
startowaÄ‡. Sjef Janssen na pewno juÅ¼ obmyÅ›liÅ‚ dla niej plan startów. Walka bÄ™dzie
zapewne zaciÄ™ta i bÄ™dzie toczyÄ‡ siÄ™ do koÅ„ca, a wiÄ™c do 6 marca 2016 roku. Szanse dla
Polek oczywiÅ›cie sÄ… i ja teÅ¼ bÄ™dÄ™ Å›ciskaÅ‚ kciuki, aby im siÄ™ udaÅ‚o.Co z umowami?
Ale nie bÄ™dÄ™ Å›ciskaÅ‚ kciuków za to, aby konie nie zostaÅ‚y sprzedane. Bo w tej kwestii
bÄ™dÄ™ siÄ™ upieraÅ‚, Å¼e o ile na drodze do ewentualnego awansu olimpijskiego zawodnika
chce korzystaÄ‡ z pieniÄ™dzy PZJ (a wiÄ™c paÅ„stwowych), to wÅ‚aÅ›ciciel konia, na którym ten
zawodnik o ten olimpijski awans walczy, powinien podpisaÄ‡ umowÄ™ z PZJ, Å¼e do czasu igrzysk
konia nie sprzeda, albo zwróci ZwiÄ…zkowi te pieniÄ…dze, jakie federacja w niego zainwestowaÅ‚a,
gdyby konia sprzedaÅ‚.Jedynie w sytuacji, kiedy starty zawodnika odbywaÅ‚yby siÄ™ za
pieniÄ…dze jego i wÅ‚aÅ›ciciela konia, czy jakichÅ› sponsorów, wówczas oczywiÅ›cie ZwiÄ…zkowi
nic do tego, kiedy koÅ„ zostanie sprzedany. A tak na marginesie. To oczywiste, Å¼e zawodnicy (i
wÅ‚aÅ›ciciele) sprzedajÄ… konie. Jest to drogi sport. PZJ w znikomym stopniu wspiera zawodników
finansowo. Zawodnicy muszÄ… z czegoÅ› Å¼yÄ‡ i korzystne transakcje sprzedaÅ¼y koni
stanowiÄ… waÅ¼nÄ… czÄ™Å›Ä‡ ich planów finansowych, ich budÅ¼etów. CzÄ™sto sÄ…
koniecznoÅ›ciÄ… Å¼yciowÄ…. Ale jest i druga strona medalu. Nawet ten niewielki wkÅ‚ad
finansowy ze strony ZwiÄ…zku (wpisowe, startowe, kilometrówka itp.) przyczynia siÄ™ do
podnoszenia wartoÅ›ci handlowej konia. Nie moÅ¼e byÄ‡ wiÄ™c tak, Å¼e ZwiÄ…zek daje
niewielkie, bo niewielkie, ale wsparcie finansowe, i nie ma Å¼adnego wpÅ‚ywu na to, czy i kiedy
koÅ„ zostanie sprzedany.Jak trener kadry (i szef wyszkolenia, gdyby takowy w PZJ byÅ‚) ma
budowaÄ‡ plany startu na sezon, jak wytyczaÄ‡ jakieÅ› cele do zdobycia przez kadrowiczów, kiedy
w kaÅ¼dej chwili kadra moÅ¼e przestaÄ‡ istnieÄ‡, bo konie zostanÄ… sprzedane. Takie
krótkoterminowe umowy (na 2-3 lata) muszÄ… istnieÄ‡, bo chociaÅ¼ w takiej perspektywie
czasowej ZwiÄ…zek musi mieÄ‡ moÅ¼liwoÅ›Ä‡ realizacji planów sportowych. Planów, które sÄ…
rozliczane przez ministerstwo sportu i na które to ministerstwo daje pieniÄ…dze. Na dziaÅ‚aczach
zwiÄ…zkowych ciÄ…Å¼y wiÄ™c szczególna odpowiedzialnoÅ›Ä‡ &ndash; odpowiadajÄ… za
zasadnoÅ›Ä‡ wydawania paÅ„stwowych pieniÄ™dzy. Jak juÅ¼ pisaÅ‚em, nawet duÅ¼o bogatszych
federacji jeÅºdzieckich nie staÄ‡ na to, aby bez Å¼adnych zabezpieczeÅ„ wydawaÄ‡ pieniÄ…dze
na starty koni, które miÄ™dzy innymi dziÄ™ki temu podnoszÄ… swojÄ… wartoÅ›Ä‡ handlowÄ…, a
potem sÄ… bez Å¼adnych konsekwencji sprzedawana. Takie umowy sÄ… szczególnie potrzebne
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przy realizacji planów startowych wiodÄ…cych do igrzysk olimpijskich. Czy w Polskim ZwiÄ…zku
JeÅºdzieckim sÄ… takie wzoru umów? Czy jest w ogóle wola ich stworzenia? Zastosowania?Prezes
PZJ MichaÅ‚ Szubski mówiÅ‚ ostatnio w wywiadzie, Å¼e: Åšrodowisko tej konkurencji
(ujeÅ¼dÅ¼enia &ndash; przyp. M.Sz.) mówi mi, Å¼e jeÅ›li stworzymy odpowiednie warunki dla tej
trójki to ciÄ…gle jeszcze mamy na ten awans szanse. Jestem gotów zrobiÄ‡ wszystko co moÅ¼liwe,
Å¼eby im te warunki stworzyÄ‡.Czy to &bdquo;wszystko&rdquo; oznacza teÅ¼ finansowanie
przygotowaÅ„ olimpijskich, startów w zawodach, na których moÅ¼na zdobywaÄ‡ punktu do
rankingu, bez Å¼adnych zabezpieczeÅ„? Bez umów? PrzypomnÄ™ tylko, Å¼e w tym roku
kalendarzowym sprzedane zostaÅ‚y dwa konie z polskiej czoÅ‚ówki ujeÅ¼dÅ¼enia (Ragtime i Stella
Pack Ganda). Czy do wartoÅ›ci rynkowej tych koni nie przyczyniÅ‚y siÄ™ teÅ¼ w jakimÅ›
nieduÅ¼ym procencie starty na zawodach miÄ™dzynarodowych, a w jednym przypadku takÅ¼e na
ME? Czy te starty nie odbyÅ‚y siÄ™ przy wsparciu finansowym PZJ? Pytania retoryczne.Marek
Szewczyk   
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